
Beste leden van de raad, 
 
Gisterenavond 25 april is er op het gemeentekantoor een bijeenkomst geweest voor 
bewoners/bedrijven omgeving Groenewoud. Omdat er mogelijk onduidelijkheid is waarom de 
raads- en burgerleden niet op de hoogte waren van deze avond bericht ik u hierover. 
  
De avond stond in het teken van de toezegging die is gedaan in de raadsvergadering van 
afgelopen 28 februari. Tijdens deze vergadering heeft de raad het college verzocht om op korte 
termijn met betrokken bewoners, bedrijven en instanties in overleg te treden hoe de 
bereikbaarheid van bedrijven aan de noordzijde van de N65 sterk verbetert kan worden en de 
kernen van Helvoirt en Cromvoirt niet onnodig extra belast worden. Ook om de uitkomst 
hiervan door mij terug te laten koppelen aan de raad. 
  
Het projectteam N65 heeft vervolgens de opdracht gekregen dit op te pakken en verder uit te 
werken en heeft daarom al op 7 maart een avond belegd. Tussentijds hebben met bewoners, 
bedrijven en instanties gesprekken plaatsgevonden. Dezelfde bewoners die voor de eerste 
informatieavond van 7 maart waren uitgenodigd zijn als vervolg op de gevoerde gesprekken ook 
voor de bijeenkomst van 25 april uitgenodigd. Het doel was het resultaat toe te lichten en te 
bespreken. Enkele bewoners hebben gemeend hiervoor de raad uit te nodigen. Hierdoor is 
helaas enige verwarring ontstaan. Om inzicht te krijgen in het proces wat tot het voorstel heeft 
geleid voeg ik presentatie van gisterenavond bij. 
  
Zoals op 28 februari is toegezegd geef ik u over de uitkomst nog een terugkoppeling. 
  
Vertrouwende u hiermee van voldoende informatie te hebben voorzien. 
 
Met vriendelijke groet,  
 
Guus van Woesik 
 
Wethouder 
Gemeente Vught 
 


